
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  v Krasňanoch 

 
 

Z á p i s n i c a   

 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krasňanoch, 

konaného dňa 29.02.2024 
 

 

 

Prítomní: starostka obce - Ing. Jana Žáková, PhD. 

 

poslanci – Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia 

Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, 

Ing. Tomáš Slanička  

 

Janka Miklúšová – hlavná kontrolórka obce   

 

Neprítomná:  Lenka Štefúnová Šamajová  

 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

3. Kontrola unesení z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Prerokovanie žiadostí 

5. Informácie starostky obce     

6. Rôzne     

7. Záver   

 

Bod č. 1) Otvorenie zasadnutia 

Starostka obce privítala poslancov OZ a prítomných hostí. Oboznámila ich s programom 10. 

zasadnutia podľa pozvánky zo dňa 26.02.2024 a predložila program rokovania zasadnutia OZ 

v Krasňanoch na schválenie.   

Uznesenie: 

OZ v Krasňanoch schvaľuje program 10. zasadnutia OZ v Krasňanoch tak, ako bol predložený 

starostkou obce na pozvánke. Starostka obce dala hlasovať za program OZ.      

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                 Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

Starostka obce navrhla do návrhovej komisie Ing. Miroslava Vrábla - predseda návrhovej 

komisie, Ing.. Juraj Kucharčík - člen návrhovej komisie, Jaroslav Cigánik - člen návrhovej 

komisie. 

 



Uznesenie: 

OZ schvaľuje  členov návrhovej komisie v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala 

hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Mgr.  

                             Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš  

                                         Slanička)  

proti:  0 

zdržal sa: 1  (Ing. Miroslav Vrábel) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Za overovateľov zápisnice  navrhla poslancov Ing. Andreja Kubalu a Mgr. Sidóniu Stankovú.  

Uznesenie: 

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala hlasovať:    

za:  6  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, 

                             Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička)  

proti:  0 

zdržal sa: 2  (Ing. Andrej Kubala, Mgr. Sidónia Stanková   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Starostka za zapisovateľku určila pani Zdenku Džurnákovú. 

 

Bod č. 3) Kontrola uznesení z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce sa spýtala, či má niekto pripomienky k uzneseniam z 9. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. K uzneseniam neboli pripomienky, preto dala starostka hlasovať za uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o kontrole uznesení z 9. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Starostka dala hlasovať:    

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 4) Prerokovanie žiadostí  

 

1) Žiadosť o zámenu podielu pozemku  

Starostka obce prečítala žiadosť Jána Bielku, ktorou sa poslanci zaoberali na minulom obecnom 

zastupiteľstve. Dala kolovať mapky s vyznačením, kde sa parcela, ktorú chce s obcou zameniť, 

nachádza. Požiadala Jána Bielku, aby bližšie vysvetlil dôvod, prečo žiada o zámenu. 

Ján Bielka – „obe parcele sa nachádzajú v extraviláne. V budúcnosti sa všetky parcely 

v extraviláne budú zlučovať. Parcela číslo 441, z ktorej vlastním väčšinový podiel má 11 

vlastníkov, z toho je 6 zomretých. Uvedenú parcelu si chcem postupne vysporiadať a zriadiť tam 

úžitkovú záhradu. Obci na zámenu ponúkam parcelu číslo 1077 o výmere 340 m2, ktorú vlastním 

v podiele 1/1“. Nastala diskusia. Starostka oboznámila prítomných s tým, že od 01.11.2023 začal 

platiť nový zákon o majetku obcí a k zámene je potrebné dať vypracovať znalecké posudky, preto 

sa obrátila s otázkou na poslancov aj  Jána Bielku, či by súhlasili s vypracovaním tohto 

znaleckého posudku na obe parcely.  Vyjadrili sa, že ak je to potrebné, tak áno. Starostka 

predniesla návrh na uznesenie.   

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie znaleckého posudku na parcele číslo 441 a 1077.  

Starostka dala hlasovať: 



za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2) Žiadosť o prešetrenie činnosti   

Starostka prečítala žiadosť DFS Krasňany o prešetrenie činnosti Heligónkovej akadémie, ktorá 

svojou činnosťou nedodržuje stanovený prevádzkový poriadok v prenajatých priestoroch. Vedúci 

Heligónkovej akadémie boli prítomní na obecnom zastupiteľstve. Starostka obce ich vyzvala, aby 

sa k danej žiadosti o prešetrenie vyjadrili. 

Juraj Kvočka – vyjadril sa k jednotlivým bodom, snaží sa po  ukončení hodín po sebe upratať. 

Niekedy sa ale stane, že to nestihne. On tiež nachádza neporiadok po DFS. Na pódiu sú kvôli 

elektrike. Ale podlahu určite so stoličkami neničia. Aj oni nachádzajú neporiadok, záchody 

špinavé. Priznáva, že čiastočne je žiadosť opodstatnená. Budú sa snažiť udržiavať väčší poriadok. 

Prítomní navrhli, aby si  na pódium vystreli kus koberca a na tom  už môžu byť aj stoličky, 

zabránia tak prípadnému poškodeniu podlahy na pódiu a budú používať jednorazové návleky.  

Starostka ukončila diskusiu a predniesla návrh na uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť DFS o prešetrenie činnosti Heligónkovej akadémie 

v prenajatých priestoroch komisiou verejného poriadku.  Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

3) Žiadosť o prenajatie priestorov 

Starostka prečítala  žiadosť Juraja Kvočku  o prenajatie priestorov  v kultúrnom dome  na dobu 2 

rokov za účelom výučby hry na heligónku. Výučba prebieha iba cez školský rok. Poslanci 

nesúhlasili s prenájmom na dva roky. Navrhli schváliť prenájom na dobu 1 roka. Starostka 

predniesla návrh na uznesenie.    

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Juraja Kvočku o prenajatie priestorov na výučbu 

heligónky v Dome kultúry Krasňany 89 na dobu jedného roka v dňoch utorok, streda, štvrtok. 

Cena nájmu 50,00 €/mesiac (okrem mesiacov júl a august). Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4) Žiadosť o poskytnutie obecného stanu na podporu kultúrneho podujatia HELIFEST  

- vítanie leta so živou hudbou 

Starostka prečítala žiadosť Juraja Kvočku a Andreja Trnku o zapožičanie obecného stanu, ktorý 

bude slúžiť pre účel kultúrneho podujatia HELIFEST. Podujatie sa uskutoční dňa 15.06.2024 

v kaštieli v Krasňanoch. Nastala diskusia.  



Podujatie bude v záhrade kaštieľa, bližšie smerom ku bytovkám a škole. Poslanci požadujú, aby 

tam bol zverejnený erb obce Krasňany. Pri poškodení stanu musia škodu uhradiť, resp. nahradiť 

poškodený kus za rovnaký.  

Pred zapožičaním  musí byť uzatvorená Zmluva o výpožičke a podpísaný Protokol o prevzatí 

stanu. Starostka po ukončení diskusie predniesla návrh na uznesenie.    

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Juraja Kvočku a Andreja Trnku o poskytnutie obecného 

stanu na podporu kultúrneho podujatia HELIFEST – vítanie leta so živou hudbou s tým, že 

prípadne škody budú plne nahradené. Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Sidónia  

                             Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 1  (Mgr. Lucia Čepe Vaščurová) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

5) Žiadosť o vyjadrenie  

Starostka prečítala žiadosť Lukáša Nového o vyjadrenie ohľadom výstavby verejného vodovodu  

k parcele číslo 886/17 v k.ú. Krasňany. Pri jednotlivých otázkach starostka oboznámila 

prítomných s odpoveďami v akom zmysle bude na žiadosť odpovedať. Poslancov zaujímalo, či 

žiadosť v minulosti bola podaná na Environmentálny fond len na výstavbu vodojemu, alebo aj 

vodovod. Starostka odpovedala, že žiadosť bola na vodojem, ale príslušná projektová 

dokumentácia rieši aj vodovod. Navrhla uvedenú žiadosť o vyjadrenie zobrať na vedomie.  

Predniesla návrh na uznesenie. 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o vyjadrenie Lukáša Nového ohľadom výstavby 

verejného vodovodu k parcele číslo 886/17 v k.ú. Krasňany s tým, že na žiadosť bude odpovedať 

starostka. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

6) Žiadosť o odkúpenie/prenájom pozemku parcele číslo EKN 456  

Starostka prečítala žiadosť Jozefa Brežného o odkúpenie pozemku parc. číslo EKN 456,   ostatná 

plocha o výmere 150 m2. V prípade, že obec nebude chcieť danú parcelu predať, žiada 

o pokračovanie prenájmu v uvedenej výmere. Oboznámila prítomných, že Jozef Brežný mal 

uvedenú parcelu doteraz v prenájme vo výmere 250 m2 v sume 60,00 €/rok. Na túto parcelu 

čiastočne zasahuje cyklistický chodník., preto žiada o prenajatie menšej výmery na uskladnenie 

dreva. Nastala diskusia. Poslanci odpredaj parcele zamietli. Naďalej schválili prenájom pozemku 

v požadovanej výmere 150 m2. Cena nájmu 50,00 €/rok.  Starostka predniesla návrh na 

uznesenie. 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Jozefa Brežného o prenájom pozemku parcele číslo 

EKN 456 o výmere 150 m2. Cena nájmu 50,00 €/rok. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



7) Žiadosť o jednorazový finančný príspevok    

Starostka obce prečítala žiadosť  Zuzany Brezániovej o jednorazový finančný príspevok pre 

svojho manžela Petra Brezániho, ktorý je v ťažkom zdravotnom stave. Bližšie vysvetlila jeho 

zdravotný stav a požiadala prítomných o návrh sumy jednorazového finančného príspevku. 

Poslanci sa zhodli na sume 500,00 €. Starostka predniesla návrh na uznesenie.    

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Zuzany Brezániovej o jednorazový finančný príspevok 

pre svojho manžela v sume 500,00 €. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

8) Ponuka na jazdené nákladné vozidlo Multicar M 30 A + príslušenstvo 

Starostka obce prečítala ponuku na jazdené vozidlo Multicar M 30 A + príslušenstvo od firmy 

BAULOGIC, s.r.o., Žilina,  rok výroby 2007, cena vozidla 29 750,00 € bez DPH. Technická 

a emisná kontrola je platná do 24.01.2026. Poslanci uvedenú ponuku zobrali na vedomie. 

Starostka predniesla návrh na uznesenie.       

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie ponuku na jazdené nákladné vozidlo Multicar M 30 A + 

príslušenstvo od firmy BAULOGIC, s.r.o., Žilina. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

9) Návrh rozpočtu na rok 2024 

Starostka obce prečítala návrh rozpočtu na rok 2024, ktorý predložil výbor DHZ Krasňany. 

Bližšie informovala prítomných o tom, koľko finančných prostriedkov vyčerpal DHZ Krasňany 

v roku 2023 a porovnala čerpanie s predloženým návrhom rozpočtu v roku 2024. Nastala 

diskusia. Rozpočet na rok 2024 je už schválený a prerozdelený na položky. V priebehu polroka 

zhodnotíme čerpanie rozpočtu, v prípade potreby sa môže pristúpiť k úprave rozpočtu pre DHZ 

Krasňany.  Starostka predniesla návrh na uznesenie.       

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na rok 2024 pre DHZ Krasňany. 

Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

10) Žiadosť o poskytnutie priestorov nad OcÚ Krasňany   

Starostka prečítala žiadosť Miloša Dobroňa  o poskytnutie priestorov nad obecným úradom  

Krasňany za účelom pokračovania poskytovania obslužných služieb po dobu troch rokov.  

Poslanci navrhli schváliť poskytovanie priestorov na dobu jedného roka. Starostka predložila 

návrh na uznesenie. 

 



Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Milošovi Dobroňovi poskytovanie priestorov nad Obecným 

úradom Krasňany za účelom pokračovania poskytovania obslužných služieb od 01.01.2024 na 

dobu 1 roka. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

11)  Žiadosť o zámenu pozemkov  

Starostka obce prečítala Žiadosť o zámenu pozemkov Petra Bielku, Krasňany 203. Je vlastníkom 

siedmich parciel v podiele 1/10 na rôznych miestach v obci. Chce ich vymeniť s pozemkom: 

parcela E 787, kde je obec vlastníkom tejto parcele v ½. Peter Bielka vlastní na tejto parcele 1/10 

podielu. Nastala diskusia. Poslancom sa takáto zámena nepozdáva. Pre obec by nemala žiadny 

význam. Po diskusii starostka predniesla návrh na uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o zámenu pozemkov Petra Bielku. Starostka dala 

hlasovať: 

za:  0  

proti:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

zdržal sa: 0        

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bod č. 5) Informácie starostky obce 

Starostka obce informovala prítomných,  

- že sa opravilo podbitie v Dome kultúry, zelená budova,  

- že sa uskutočnilo Uvítanie detí do života, 

- že sa v obci uskutočnili Fašiangy, ďakuje nášmu DHZ Krasňany za snahu udržať túto 

tradíciu,  

- uskutočnilo sa pracovné stretnutie s rodinou Trnkovou, za účelom zámeny pozemkov 

z dôvodu zriadenia cesty v časti Podhutie. K tomuto je potrebné vypracovanie znaleckého 

posudku na jednotlivé parcely, ktorých sa zámena týka.  

      Starostka predložila návrh na uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie znaleckého posudku v časti Podhutie na parcely, 

ktoré sa podľa predchádzajúcej pracovnej schôdze poslancov a vlastníkov budú zamieňať.  

Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                             Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

- dňa 15.03.2024 vyjde výzva cez MAS-ku, obec sa chce zapojiť do tejto výzvy, v rámci 

ktorej by sme mohli získať komunálne vozidlo,  

- pripravujeme opravu kaplnky pri hlavnej ceste chodníkovými kamienkami,  



- podali sme žiadosť na ŽSK na opravu sociálnych zariadení v Dome kultúry, zelená 

budova 89,  

- v posilňovni nastal problém s návštevníkmi, starostka požaduje, aby sa udržiaval 

prevádzkový poriadok, vstup 18+, resp. od 15-18 v sprievode dospelej osoby,     

- predniesla ponuku firmy e.SYST, s.r.o. Žilina v sume 300,00 € bez DPH/rok, avšak 

poslancom sa táto ponuka nezdala efektívna pre obec,  

- zakúpili sa na skúšku dve samo stlmujúce svietidlá, namontovali sa na Kúte, 

- zakúpila sa čítačka čipov pre psy, mačky a iné začipované zvieratá,  

- od 21.09.2024 je výzva na zberné dvory, poslanci zvažujú kúpu pozemku od JUDr. 

Milkovičovej,   

- treba uskutočniť výber pamätnej mince, e:mailová komunikácia medzi poslancami,  

- na cestu na Kút je spracovaný projekt na dokončenie, resp. vybudovanie cesty Kút 1, ale  

nie je dotiahnuté vydané dodatočné stavebné povolenie  na lokalitu Kút. Cesta nie je ešte 

skolaudovaná.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostky obce. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 6) Rôzne 

Poslankyňa Mgr. Sidónia Stanková požaduje zníženie svetlosti lampy pri ich rodinnom dome.  

Poslankyňa Lucia Čepe Vaščurová požaduje na základe revíznej správy opraviť bleskozvod 

v MŠ. V prípade dokončenia ciest na Kúte požaduje opraviť aj spojovacie cesty medzi rodinnými 

domami.  

 

Bod č. 7) Záver   

Na záver starostka obce poďakovala poslancom za účasť a ukončila zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.    

 

 

Zapísala:  Zdenka Džurnáková  

 

 

Overovatelia:   Ing. Andrej Kubala    

    Mgr. Sidónia Stanková 

 

 

 

 

                                                                           Ing. Jana Žáková PhD. 

               starostka obce 


